
 ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE

KLUBU CHOVATELŮ SVATOBERNARDSKÝCH PSŮ ČR Z.S

RESTAURACE BABETA - ŽAMBERK, 23.9.2022

Schůze byla svolána předsedou KCHSBP ČR z.s., pozvánka vč. programu byla otištěna a rozeslána ve  
Zpravodaji KCHSBP ČR z.s. 2/2022 a zveřejněna na internetových stránkách KCHSBP ČR z.s. 

Účast dle prezenční listiny: 13 členů a 6 hostů. Celkový počet členů ke dni konání ČS: 101.

01) ZAHÁJENÍ

Schůzi po ukončené prezentaci zahájil ve 20.20 hod. předseda klubu Milan Plundra. Schůzi prohlásil za 
usnášeníschopnou. Předseda přivítal přítomné a ujal se vedení schůze.

02) SCHVÁLENÍ PROGRAMU

Byl přečten program ČS zveřejněný v pozvánce. Nebyl podán žádý návrh na jeho doplnění nebo úpravu. 

Program:

01. Zahájení

02. Schválení programu

03. Zapisovatel, ověřovatel zápisu

04. Zpráva předsedy klubu 

05. Zpráva poradce chovu

06. Zpráva jednatelky

07. Zpráva pokladníka, schválení účetní závěrky za rok 2021

08. Zpráva Kontrolní komise

09. Plán akcí na rok 2023

10. Diskuze

11. Usnesení

12. Závěr

Hlasování o programu schůze: pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0. Program byl schválen.

03) ZAPISOVATEL, OVĚŘOVATEL ZÁPISU

Návrh: zapisovatel – Kristýna Naxerová, ověřovatel – Iva Vávrová

Hlasování: pro: 13, proti, 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat.

04) ZPRÁVA PŘEDSEDY KLUBU

Předseda nejprve omluvil nepřítomné členy výboru a kontrolní komise, kteří se nemohli ČS zúčastnit. 

Následně předal poháry majitelům umístěných psů a fen v soutěži TOP bernardýn 2021. Poháry věnovala 
paní Jitka Dobruská.



Předseda klubu informoval o zajištění nadcházejících výstav, které se budou konat zítra a pozítří. Poprosil o 
pomoc s ozvučením. Péči o rozhodčÍ a dopravu rozhodčího z letiště zajišťuje Tomáš Beránek. Předseda 
informoval o přibližných nákladech. 

Předseda zdůvodnil, proč se bonitace nekonají již v den výstavy a informoval, že ještě není 100% termín 
podzimní bonitace na 17.11.2022. Datum je v řešení a bude včas informováno.

Předseda informoval o pozitivech i negativech konaní členské shchůze v tomto termínu při výstavách. 
Dotázal se členů jaký termín a místo by upřednostnili pro příští rok. Většina by preferovala opět při zářijové 
akci v Žamberku.

Poděkování všem členům, kteří se aktivně podílejí na tvorbě Zpravodaje.

Předseda požádal členy o podávání informací o nových šampionech, zasílání aktuálních fotografií ke 
zveřejnění v databázi klubu. Zároveň také poprosil o hlášení úhynu psů a fen a to všech, nikoliv pouze 
chovných jedinců.

05) ZPRÁVA PORADCE CHOVU

Poradce chovu připomněl, že všechna důležitá data byla zveřejněna v posledním Zpravodaji. Opětovně 
poprosil o včasné zasílání žádostí o vystavení krycích listů. Informoval, že letos bude zřejmě nižší počet 
odchovaných štěňat než v roce minulém.

06) ZPRÁVA JEDNATELKY

Jednatelka informovala, že aktuální členská základna činí 101 členů z toho je 5 členů ze zahraničí.

07) ZPRÁVA POKLADNÍKA, SCHVÁLENÍ ÚČETNÍ ZÁVĚRKY ZA ROK 2021

Připravenou zprávu pokladníka přednesl za omluvenou paní Dobruskou předseda klubu. Seznámil přítomné 
se stavem financí ke dni 22.9.2022 (banka: 259.218,04 CZK, 1.309,81 EUR, pokladna: 31.049,- CZK, banka:
177 EUR). Klub je výrazně v plusu a každoročně se stav finančních prostředků o něco zvyšuje. V letošním 
roce se počítá s větší ztrátou vzhledem ke zvyšujícím se nákladům, pozvání tří zahraničních rozhodčích na 
všechny naše výstavy. Zároveň byly nakoupeny dárky pro všechny majitele přihlášených psů na výstavy v 
Žamberku (polštář s fotografií bernardýna a názvem klubu). 

Seznámení s hospodařením klubu v roce 2021. Výsledek hospodaření po odečtu celkových nákladů od 
celkových příjmů činí zisk 42.901 Kč. Výkaz příjmů a výdajů ovlivňující daň z příjmu roku 2021 činí: 
-8.501 Kč. Předseda předložil ČS účetní závěrku za rok 2021 ke schválení.

Hlasování: pro: 13, proti, 0, zdržel se: 0. Účetní závěrka byla schválena.

08) ZPRÁVA KONTROLNÍ KOMISE

Předseda kontrolní komise přednesl, že nebylo třeba, aby v roce 2021 a současném roce 2022 komise 
zasedala a samostatně jednala, protože nebyl žádný případ k řešení. Předseda komise se pravidelně 
účastní jednání výboru doprovázen dalšími členy KK .

09) PLÁN AKCÍ NA ROK 2023

Klubová výstava se zadáváním titulu Klubový vítěz: 22.4.2023, Němčice

IX. Speciální výstava: 23.9.2023, Žamberk

Klubová výstava bez zadávání titulu Klubový vítěz: 24.9.2023, Žamberk

Termíny bonitací určí výbor klubu v průběhu roku 2023. Termín bude vždy oznámen nejpozději měsíc 
předem.



10) DISKUZE

Hovořilo se o WUSB a údajně schválené změně v posuzování, kdy na místo dvou rozhodčích by posuzoval 
jen jeden. Zároveň měla  WUSB požádala o vstup do FCI. Záspis zatím není k dispozici.

11) USNESENÍ

Členská schůze bere na vědomí zprávu předsedy klubu, zprávu poradce chovu, zprávu jednatelky, zprávu 
pokladníka a zprávu kontrolní komise. 

Členská schůze schvaluje účetní závěrku za rok 2021.

Hlasování: pro: 13, proti, 0, zdržel se: 0. Usnesení bylo schváleno.

12) ZÁVĚR

Schůze byla ukončena ve 21.05 h.

Zapsala: Kristýna Naxerová

Ověřila: Iva Vávrová


